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Verslag ‘Veldhoven aan Tafel’ 13 december 2019 

Vergadering van 13 december 2019 van 9.30 – 11.30 
Versie: 2 

 

Aanwezigen  
 WMO-minima consulent  
 Individuele burger  
 Vertegenwoordiging jeugd- en pleegzorg 
 Combinatie Jeugdzorg  
 SPGV  
 GGzE De Boei  
 Woondroom  
 Dorpsvereniging Oerle  
 JOVO  
 Seniorenraad  
 Wethouder/voorzitter Veldhoven aan Tafel  
 Gemeente Veldhoven (verslag)  
 

Aanwezigen toehoorders/inhoudsdeskundigen (delegaties vanuit) 
 Bureau Sociaal Raadslieden 
 Stichting Leergeld 
 Senioren Veldhoven 
 Gemeente Veldhoven 
 

Afwezigen (delegaties vanuit) 
 Wijkplatform (Veldhoven-Dorp) 
 Cliëntenraad Lunetzorg 
 Ouderlid CCR idris 18- 
 PWA-school 
 Sondervick college 
 Cliëntenraad Severinus 
 Vertegenwoordiging Werk en Inkomen en jeugdzorg  
 

Agenda 

1. Opening  
De wethouder heet de aanwezigen van harte welkom bij de vergadering van de brede 
participatieraad ‘Veldhoven aan Tafel’. Er zijn afmeldingen ontvangen van: 

- Wijkplatform (Veldhoven-Dorp) 
- Cliëntenraad Severinus 

 
Daarnaast verwelkomt de wethouder twee nieuwe personen: 

- Een vervangend lid van Woondroom  
- Een vervangend lid van Dorpsvereniging Oerle 

 
De aanwezigen hebben verder geen op- of aanmerkingen voorafgaand de vergadering 
bij de voorgestelde agenda. De wethouder stelt de agenda vast. 
 

2. Verzonden stukken 
De wethouder geeft aan dat er verschillende stukken verzonden zijn. Een aantal 
stukken zijn toegestuurd naar aanleiding van de voorgaande vergadering van 27 
september 2019. De andere stukken zijn met de uitnodiging en agenda van deze 
vergadering verzonden. Iedereen heeft alle stukken ontvangen.  
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Naar aanleiding van het stuk van de raadsinformatienota Toegankelijke 
Dienstverlening werd een signaal gedeeld door een vertegenwoordiger van de 
Seniorenraad. Dit signaal had betrekking op de wijze waarop klanten telefonisch 
worden doorverbonden naar de medewerker van de gemeente. Dit signaal wordt 
meegenomen en teruggekoppeld aan de betreffende afdeling.  
 

3. Mededelingen 
 

3.1 Begrotingsbehandeling 2020 
In november is de begroting 2020 behandeld door de gemeenteraad. Zoals tijdens de 
VaT-vergadering van 27 september 2019 al werd medegedeeld, zal de komende jaren 
een kostenreductie worden nagestreefd op het domein jeugdzorg. De Rijksbijdrage 
dekt de oplopende kosten voor dit domein namelijk niet volledig. Er wordt daarom 
volgend jaar een besparing van € 350.000,- nagestreefd. Er worden verschillende 
acties uitgevoerd om deze besparing te behalen.  
 
Door de vertegenwoordiger van de Combinatie Jeugdzorg wordt het signaal gedeeld 
dat de bezuinigingen op de werkvloer zichtbaar zijn. Zo wordt er vaker onervaren 
personeel ingehuurd met een lagere kwalificatie en kunnen niet alle woongroepen in 
de vakantie volledig open blijven. Ook deelt ze haar zorgen over het schrappen van 
indicaties in een andere gemeente.  
 
De wethouder geeft aan dat het belangrijk is dat deze signalen worden gedeeld. De 
tekorten op Jeugdzorg spelen namelijk landelijk. In de gemeente Veldhoven streeft de 
gemeenteraad niet naar het wegwerken van het totale tekort. Er worden dus geen 
indicaties geschrapt. Wel wordt er meer zicht gehouden op het verloop en de duur van 
de indicaties. Ook zijn de kwalificaties van het personeel vastgesteld. 
 

3.2 Stand van zaken VN-verdrag 
Er wordt momenteel een raadsinformatienota geschreven, waarin staat verwoord hoe 
in Veldhoven de inclusie agenda tot standkomt. De VaT-werkgroep ‘VN-verdrag’ heeft 
hiervoor input geleverd. Deze nota wordt eerst verstuurd naar de raad en vervolgens 
naar de leden van VaT.  
 

3.3 Memo over wijziging eigen bijdrage Wmo (abonnementstarief) 
Het kabinet heeft per 1 januari 2019 een Wmo-abonnementstarief ingevoerd. Bij het 
vaststellen van de eigen bijdrage wordt niet langer gekeken naar het inkomen, 
vermogen en huishoudsamenstelling en kan er voor € 17,50 per vier weken onbeperkt 
een beroep worden gedaan op de Wmo. In 2020 wordt dit bedrag verhoogd naar  
€ 19, - per maand. 
 
Deze wijziging heeft een aanzuigende werking op de Wmo. Zo wordt voor hulp bij het 
huishouden eind 2019 een stijging verwacht tussen de 23% en 25%. Dit percentage 
ligt fors hoger dan het kabinet had voorspeld. Tegelijkertijd dalen de inkomsten vanuit 
de voormalige inkomensafhankelijke eigen bijdrage van onze inwoners. De invoering 
van het abonnementstarief heeft dus financiële gevolgen voor gemeenten. In de VaT-
vergadering van 24 mei 2019 is toegezegd dat de leden een memo zouden ontvangen 
met meer uitleg over deze financiële gevolgen. Nu de aanbesteding is afgelopen, is 
het document openbaar en is deze memo gezonden naar de leden van VaT. 
 
Door de vertegenwoordiger van Combinatie Jeugdzorg wordt een vraag gesteld over 
de verhoging van de lonen van medewerkers van de zorgaanbieders Wmo. De 
wethouder geeft aan dat de lonen conform cao zijn. De loonsverhoging is doorgevoerd 
in de begroting. 
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De individuele burger vraagt wat de aanleiding is van deze wijziging en welke acties er 
worden uitgevoerd om de financiële gevolgen kenbaar te maken. De wethouder legt 
uit dat met de invoering van het abonnementstarief de opstapeling van zorgkosten 
zou worden verminderd. Echter, gemeenten voeren ook andere acties uit met 
hetzelfde streven. Om de financiële gevolgen kenbaar te maken, publiceren 
gemeenten in het land (waaronder de gemeente Veldhoven) de cijfers. Deze worden 
gedeeld met het kabinet.  
 
De vertegenwoordiging van de seniorenraad vraagt om een nadere uitleg over de 
tarievenwijziging van de Taxbus. De wethouder legt uit dat de tarieven eerder 
gebaseerd waren op zones. Dit gaat veranderen naar kilometers. Dit is dezelfde 
werkwijze als die van het reguliere openbaar vervoer. Voor de ene gemeente betekent 
dit een verlaging van de kosten, voor een andere gemeente een stijging van de 
kosten. Wij zaten in de zone van Eindhoven, dus de eerdere regeling was voor de 
gemeente Veldhoven voordeliger. Voor een aantal andere gemeenten geldt het dus 
juist andersom.  
 

3.4 Ontwikkelingen Ergon 
Ergon is een sociale werkvoorziening waar mensen op detacheringsbasis worden 
geplaatst. De laatste jaren gaat het financieel wat minder goed met Ergon. Dit komt 
doordat de landelijke budgetten voor het begeleiden van mensen met een afstand tot 
de arbeidsmarkt de afgelopen jaren verminderd zijn. Ergon bekijkt samen met 
gemeenten hoe ze hier toch financieel uit kunnen komen. Er worden daarom een 
aantal scenario’s ontwikkeld. Er is een werkgroep opgesteld die verder door gaat 
praten over deze scenario’s. Deze werkgroep bestaat uit vertegenwoordigers van 
Wmo-Minima, Seniorenraad, Jeugd- en pleegzorg en Stichting Gehandicapten 
Platform. 
 
De vertegenwoordiger Wmo-Minima heeft op het nieuws gezien dat er problemen zijn 
met het plaatsen van mensen in een sociale werkvoorziening. De wethouder geeft aan 
dat Ergon geen problemen ondervindt en landelijk op de vijfde plek staat van het 
aantal plaatsingen. Dit heeft mede te maken met dat de plaatsingen worden 
uitgevoerd in combinatie met loonkostensubsidie.  
 
De vertegenwoordiger Wmo-Minima deelt daarnaast nog een signaal over de 
negatieve kant van het werken bij een sociale werkvoorziening. Deze inwoners krijgen 
vaak te maken met een inkomensval, omdat zij dan voor minder toeslagen en 
regelingen in aanmerking komen. De wethouder zal dit signaal terugkoppelen aan de 
afdeling. Ze geeft hierbij wel aan dat het een landelijk model is wat wordt gevolgd en 
op lange termijn deze inwoners juist meer zullen gaan verdienen.  
 

3.5 Integrale jeugdgezondheidszorg 
De GGD Brabant-Zuid Oost neemt de consultatiebureaus over van Zuidzorg. In 2020 
worden de voorbereidingen getroffen en vanaf 2021 zal de overgang van Zuidzorg 
naar GGD plaatsvinden. Voor de ouders betekent dit dat zij niet naar een andere 
organisatie hoeven voor de gezondheidsonderzoeken wanneer hun kind 5 jaar is 
geworden.  
 

3.6 Programma Precies! 
Op bestuurlijk niveau is herhaaldelijk geconstateerd dat er knelpunten zijn in de 
aanpak van zorg rondom kwetsbare ouderen. Er is een breed gedragen gevoel van 
urgentie om dit te veranderen en hier gezamenlijk de schouders onder te zetten. Zo is 
het idee tot stand gekomen van het regionaal zorgprogramma ‘Programma Precies!’.  
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Er zijn acht speerpunten bepaald op basis van de grootste knelpunten in de reis van 
de cliënt. Rond elk speerpunt is een project gevormd met een projectleider. Alle 
informatie over de projecten kunnen de leden vinden op preciesdejuistezorg.nl. De 
gemeente Veldhoven is kartrekker van het project ‘Morgen gezond weer op!’.  
 

4. Terugkoppelingen vanuit werkgroepen: 
 
De individuele burger geeft een terugkoppeling vanuit de werkgroep ‘Minima’. Deze 
werkgroep is aan de slag gegaan met het onderwerp ‘schuldenpreventie’. Er wordt een 
document geschreven gericht op het voorkomen van schulden. Deze zal voorgelegd 
worden aan de gemeente met het verzoek om deze te publiceren.  
 
Daarnaast stelt de individuele burger een vraag over schuldkwijtschelding. De 
gemeente Arnhem scheldt bijstandsschulden kwijt van inwoners die al drie jaar lang 
met een betalingsregeling van hun schuld af proberen te komen, maar bij wie dat nog 
niet is gelukt. Eerder werden deze vorderingen na vijf tot zeven jaar kwijtgescholden. 
De individuele burger vraagt zich af of deze nieuwe regeling in ook in de gemeente 
Veldhoven geldt. De wethouder geeft aan hier schriftelijk op terug te komen 
voorafgaand de volgende vergadering. 

 

5. Ingebrachte agendapunten/vragen: 
 
5.1 Enquête werkgroep ‘Werkwijze VaT’ 

Op 13 en 15 maart 2019 hebben een aantal leden van VaT een bijscholingstraining 
gevolgd om meer inzicht te krijgen in overlegstructuren van adviesorganen. De 
deelnemers van deze training hebben hun ervaringen gepresenteerd in de VaT 
vergadering van 24 mei 2019. Daaruit is een werkgroep ontstaan die deze ervaringen 
verder uitwerkt en met een advies zal komen over de werkstructuur van Veldhoven 
aan Tafel.  
 
Deze werkgroep is aan de slag gegaan met het opstellen van enquêtevragen om de 
wensen van de andere leden te leren kennen. De leden van VaT hebben de acht 
enquêtevragen voorafgaand de vergadering ontvangen en tijdens de huidige 
vergadering beantwoord via een Mentimeter. De resultaten van de enquête worden 
nagestuurd.  
 

6. Vragenlijsten cliëntervaringsonderzoek  
 
De leden van VaT hebben de vragenlijsten ontvangen voor het aankomend 
cliëntervaringsonderzoek over het jaar 2019. Tijdens de vergadering heeft de 
beleidsmedewerker Werk & Inkomen gevraagd of zij tips hebben om deze 
vragenlijsten te verbeteren en de respons te verhogen. Er worden een aantal 
opmerkingen en tips gedeeld over de wijze waarop ‘toestemming gegevensverwerking’ 
is verwoord, de aanhef van de vragenlijsten jeugd en de winkansen van de prijzen.  

 
 
 
 
 
 

https://preciesdejuistezorg.nl/
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7. Vergaderdata VaT 2020 
 
Voor 2020 zijn de volgende vergaderdata vastgesteld: 

 Vrijdag 21 februari 2020 van 9.30-11.30 uur 
 Vrijdag 8 mei 2020 van 9.30-11.30 uur 
 Vrijdag 25 september 2020 van 9.30-11.30 uur 
 Vrijdag 18 december 2020 van 9.30-11.30 uur 

 

8. Concept verslag ‘Veldhoven aan tafel’  
 
De volgende opmerkingen en vragen zijn gedeeld naar aanleiding van het verslag van 
de vergadering van 27 september 2019: 

1) Pagina 2: in het verslag staat dat eind dit jaar een voorstel wordt gedaan over 
het subsidiebeleid. De vertegenwoordiger van de Dorpsvereniging Oerle 
verwijst hiernaar. De wethouder geeft aan dat eind dit jaar (2019) het voorstel 
naar het college zal gaan. In het eerste kwartaal van 2020 zullen de 
gesprekken met de subsidierelaties plaatsvinden. 

2) Pagina 2: een vertegenwoordiger van de Seniorenraad controleert of ze de 
toelichting op de wijziging van het subsidiebeleid goed heeft begrepen. De 
wethouder legt uit dat deze wijziging gaat over de breedte van het beleid. 
Daardoor wordt er geen apart traject opgestart voor alle individuele partijen. 
Wel worden de subsidierelaties geïnformeerd over de wijzigingen. Deze 
verduidelijking is toegevoegd aan het verslag. 

3) Pagina 2: de vertegenwoordiger Jeugd- en Pleegzorg stelt de vraag wat er 
gebeurt als je als ouder niet terecht kan bij een zorgverlener. De wethouder 
geeft aan dat je als ouder dan terug naar de klantmanager kan gaan. Dan zal 
de klantmanager intern schakelen en onderzoeken wat de mogelijkheden zijn. 
Ook is de rol van de scholen besproken, gezien de wettelijk verplichte 
meldcode. 

4) Pagina 7: de vertegenwoordiger van de Seniorenraad vraagt of de werkgroep 
‘Verbinding in de basis’ bij elkaar is gekomen. De individuele burger geeft aan 
dat deze groep bij elkaar is gekomen gericht op domein Jeugd, maar nog niet 
op de andere domeinen. De projectleider wordt hierop geattendeerd. 

 
 

9. Rondvraag & Sluiting 
 
In de rondvraag komen de volgende zaken aan de orde: 

- Er wordt afscheid genomen van een lid van Veldhoven aan Tafel, namelijk een 
vertegenwoordiger van Dorpsvereniging Oerle. De heer van Haren heeft zich 
actief ingezet voor VaT. Hij wordt hartelijk bedankt hiervoor door de leden van 
VaT en de gemeente Veldhoven. 

- De opvolger van de heer van Haren geeft aan structureel te willen aansluiten 
bij de vergaderingen van Veldhoven aan Tafel.  

- De individuele burger stelt een vraag over de energietransitie. De wethouder 
geeft aan dat dit onder de portefeuille valt van een collega-wethouder.  

- De vertegenwoordiger van SGPV deelt het signaal dat de bereikbaarheid van 
SWOVE voor vrijwilligers Ter Zijde nog niet is verbeterd. Het meldpunt is nog 
niet bekend bij deze vrijwilligers. De wethouder zal het signaal doorgeven.  

- De vertegenwoordiger van SGPV deelt het nieuws dat ze een nieuwe voorzitter 
hebben gevonden. Zij zal aansluiten bij de volgende bijeenkomst van VaT.  

- De vertegenwoordiger van de Seniorenraad vraagt naar de stand van zaken 
van de pilot ‘WijIk Zeelst’.  De wethouder geeft aan er binnenkort een 
communicatietraject wordt opgestart om meer deelnemers te werven voor de 
doorstart.  
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- De vertegenwoordiger van de Seniorenraad deelt daarnaast nog een casus over 
de Taxbus. De wethouder wijst haar op de onafhankelijke klachtenregeling en 
benadrukt dat het belangrijk is dat inwoners hier meer gebruik van maken. 
Gezien niet iedereen dit weet en/of kennis heeft dat het gaat om een 
onafhankelijke klachtenregeling, zal de wethouder het signaal over de 
bekendheid ervan delen met de betreffende beleidsmedewerker. 

 
Volgend overleg Veldhoven aan Tafel: 21 februari 2020 van 09.30 uur tot 11.30 uur, 
locatie: gemeentehuis Veldhoven. 
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